
Forslag 3 – tillatte kretsmesterskap i 

NM par semifinale 
 

 

 

 

 

Forslagsstiller: 
Haga og Aurskog BK 

Forslag: 
Registrert i fjor at flere kretser blandet inn både KM veteran og KM Mix i turneringen KM par. Dette 

på grunn av at da fikk kretsen flere deltagende par i forhold til kvalik til NM Par. 

Har tatt det opp med vår krets og de vil ikke «blande kortene» på grunn av at de er redd for færre 

par i mix/veteran. 

Dette medfører at NBF Romerike og Glåmdal mot normalt har mye mindre sjanse til å få en ekstra 

plass til NM Par. Noe vi i de aller fleste år har hatt. 

Jeg fremmer derfor forslag om at kun par som spiller KM par er tellende i kvalik til NM par. 

Dette på grunn av at det da er det fair play, noe jeg håper NBF setter høyt! 

Styrets innstilling: 

Styret er av den oppfatning at forslaget fra Haga og Aurskog BK ikke er en sak for Bridgetinget, og 

anbefaler derfor tinget om å ikke gjøre vedtak i saken.  

 

Saker vedrørende NBFs turneringsreglement mener styret først og fremst bør behandles av Utvalg 

for turneringsvirksomhet (UTV) og i særlige prinsipielle saker av styret.  

 

Styret er enig med forslagsstiller at det er viktig at kvalifisering til NM par er så rettferdig som 

overhodet mulig, og at det er viktig at UTV har gode kontrollrutiner på plass for å sørge for dette. 

Samtidig er styret positive til at kretser gjør grep for å øke deltakelsen i sine turneringer, og er derfor 

av den oppfatning at det ikke er noe galt i å arrangere flere kretsmesterskap samtidig, men at det er 

særdeles viktig at kun par som reelt forsøker å kvalifisere seg som teller i grunnlaget for 

ekstraplasser. 

 

 

 

 

 

 


